



各位家長及同學：

冬季校服儀容守則及有關訂購冬季校服事宜

學生穿上整潔及合規格的校服，不單建立個人端裝的良好形象，更能展現學校樸實的優良傳統，亦能加強學校整體的團隊的精神。由11月17日（星期一）至11月21日（星期五），各同學可選擇穿著夏季或冬季校服回校；11月24日（星期一）開始，所有同學必須換上冬季校服。我們深切期望同學穿上學校指定的校服樣式回校，養成「自我管理」的習慣，力求自己謹守紀律。家長可於10月15日開始帶同 貴子弟前往校服公司上環分店訂購，詳情請參閱附頁。

煩請家長囑咐 貴子弟必須按照學生手冊內有關「冬季校服」的指引，現重點提示如下：

1. 恤衫：純白色長袖恤衫，尖領，左邊單口袋，校徽縫在左口袋上，頸前鈕扣須扣上，衫尾須束入西褲內。
2. 西褲：灰色直腳長西裝褲。
3. 襪子：黑色短襪，襪子長度以過腳眼為準。
4. 皮鞋：純黑普通皮鞋。
5. 領帶：學校指定的領帶。
6. 皮帶：黑色，不可太粗，皮帶扣不可誇張。
7. 內衣：純白色長袖、短袖或背心。
8. 毛衣：灰色對胸毛衣、V領毛衣或背心，以能顯示領帶為準。
9. 校褸：由黑色棉外套及抓毛外套合成，必須附有校徽。

學校將嚴格執行有關的校服指引，詳情請參閱學生手冊P.92-93。

校長 黃嘉明謹啟

2025 年 10 月 15 日

回 條

茲收到 貴校通告編號(Sch 25-26/16) 「冬季校服儀容守則及有關訂購冬季校服事宜」 通告，並已知悉其中內容。

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____

家長或監護人簽名

日期：_____

請於 2025 年 10 月 31 日前簽妥電子通告。



Dear Parents and Students,

Code of Conduct for Winter Uniform

and Matters related to Winter Uniform Ordering

Wearing a clean and well-fitted school uniform not only builds up a good image of a well-dressed individual, but also shows the school's fine tradition of simplicity and strengthens the team spirit of the school as a whole. From Monday 17th to Friday 21st November, students may wear either their summer or winter uniform. From Monday 24th November, all students must wear the winter uniform. We hope that students, when wearing the school uniform, will develop the habit of 'self-management' and strive for self-discipline. Starting from 15th October, parents can bring students to the Sheung Wan Outlet of the school uniform company for ordering. For more details, please refer to the attached page.

We would be grateful if parents would remind their child that he must follow the guidelines in the Student Handbook regarding 'Winter School Uniforms', which are highlighted below:

1. Shirt: Pure white long-sleeved shirt with pointed collar, one pocket on the left side with the school crest sewn on, buttoned up at the front of the neck, and the shirts tucked in the trousers properly.
2. Trousers: Straight long grey trousers.
3. Socks: Black socks, with the length over the ankles.
4. Leather Shoes: Plain black leather shoes.
5. Tie: The tie specified by the school.
6. Belt: Black, not too thick, with a buckle that should not stand out and attract unnecessary attention.
7. Under clothes: White long-sleeve, short-sleeve or vest.
8. Sweater: Grey cardigan, V-neck sweater or sweater vest, whichever shows the tie.
9. Jacket : Black cotton jacket and fleece jacket with the school crest.

The school will strictly implement the guidelines on the school uniform, which are listed on P.92-93 of the Student Handbook.

Ms. Wong Ka Ming, Principal

REPLY FORM

I have received and noted the contents of the letter (Sch 25-26/16) 'Code of Conduct for Winter Uniform and Matters related to Winter Uniform Ordering'.

Student's name: _____ Class: _____ Student number: _____

Signature of Parent or Guardian

Date: _____

Please sign the e-notice before 31 November 2025.

維多利校服公司

Victoria Uniform

寫字樓：香港中環皇后大道中 222 號啟煌商業大廈 8 字樓 801-3 室 電話：2815 2983

上環：香港文咸東街 79 號 文咸中心 8 樓 電話：2815 2673

炮台山：屈臣道 海景大廈 B 座 1403 B 室 電話：2802 6887

太子：長沙灣道 38 號 恒滿樓 地舖 電話：3188 9762

九龍城：打鼓嶺道 64 號 地舖 電話：2382 2407

彩虹邨：彩虹邨 青楊路 金碧樓 32 號 地舖 電話：2321 1733

沙田：乙明邨 明信樓 地下 45 號 電話：2637 3313

大埔：大元邨 泰榮樓 地下 3 號 電話：2662 3819

荃灣：福來邨 永嘉樓 地下 9 號 電話：2437 9997

屯門：湖翠路一號蝴蝶廣場地下 R165 號舖 電話：2404 0177

元朗：媽橫路 51 號 福順樓地下 6 號舖 電話：2321 9282

屯門：建群街 3 號永發工業大廈 4 樓 B 室 電話：3691 9897

致：香港鄧鏡波書院家長

15/10/2025

為方便中一新生及各級同學訂購冬季校服及運動服，本公司於 **10 月 15 日(星期)**起，將齊備各式尺碼於上環分店，請 貴家長或同學帶備現金，並填妥下列訂購回條，親臨本公司上環分店選購校服。若需訂購特碼校服，鑑於裁碼訂造需時，懇請各家長預早到門市度身訂購。

*如有任何查詢請聯絡上環分店職員

地址：上環文咸東街 79 號文咸中心 8 樓全層

電話：2815 2673 / Whatsapp: 2815 2983

營業時間：上午 10 時 45 分 至 下午 7 時正

星期一至星期六 (勞工假期休息)

換季期間：四月及七月至十二月 星期日照常營業



冬季價目表

二合一棉褸 (內連抓毛長袖衫)

尺碼	8	10	12	14	16
價目	\$268	\$283	\$298	\$313	\$328

白色長袖恤 (連校章)

尺碼	12	12.5	13	13.5	14
價目	\$58	\$62	\$66	\$70	\$74

灰色長西褲 (23-30 寸 腰圍同價)

尺碼 (長度)	33	34	35	36	37
價目	\$102	\$106	\$110	\$115	\$120

四社色短袖運動衣

尺碼	32	34	36	38	40
價目	\$56	\$60	\$64	\$68	\$72

初中、高中 四社色運動套裝 (新款全數碼印花)

尺碼	32	34	36	38	40
外套價目	\$93	\$98	\$103	\$109	\$115
長褲價目	\$88	\$93	\$98	\$104	\$110

其他配件

校呔	\$24
----	------

備註：

- 以上各項裁碼另計，貴客購貨後如有任何問題而又未經使用或洗滌，30 天內到店上環店更換尺碼；
- 本公司門市設有底衫、底裙、防走光褲、學生襪、護脊書包、純白色波鞋和姓名熱熨貼等 供 貴家長一站式選購；
- 為遵從政府徵收膠袋稅之法例，請自備購物袋；如需索取膠袋，將收取每個港幣\$1 元；
- 所有校服請勿用有漂白成份之洗衣產品、彩漂或漂白水；深淺色衣物必須分開洗滌。清洗後應立即晾曬。

✂----- 香港鄧鏡波書院 2025 訂購回條 -----✂

學生姓名：_____ 班別：_____ 聯絡電話：_____

項目	棉褸	恤衫	長西褲	短袖運動衣	運動外套	運動長褲	校呔
件數							

家長簽署：_____ 校服尺碼要求：合身 () 大一碼 () _____

~ 多謝惠顧 ~

維多利校服公司

Victoria Uniform

To: Parent/ Guardian of Hong Kong Tang King Po College

15th October, 2025

Our company has been commissioned by Hong Kong Tang King Po College to manufacture winter and summer uniforms and sportswear. To facilitate the ordering of winter uniforms and sportswear for all students, we will be stocking a full range of sizes at our Sheung Wan Outlet starting from 15th October, 2025 (Wednesday). Parents or students are kindly requested to bring cash and complete the following order form to purchase uniforms in at Sheung Wan Outlet. For special sizes, please visit us early to order, as special sizes take extra time to produce. If you have further enquiries, please do not hesitate to contact our Sheung Wan Outlet:

Address : 8/F Bonham Centre, 79 Bonham Strand, Sheung Wan, HK

Tel. No. : 2815 2673 / WhatsApp: 2815 2983

Business Hours: Monday to Saturday 10:45 am to 7:00 pm Closed on Sunday and Statutory Holidays

*Extended operation on Sundays between July to December due to change of seasonal uniform.



Winter Uniform Price List

Two in One Coat

Size	8	10	12	14	16
Price	\$268	\$283	\$298	\$313	\$328

White Long Sleeve Shirt with School Badge

Ties \$24

Size	12	12.5	13	13.5	14
Price	\$58	\$62	\$66	\$70	\$74

Grey Pants (23-30 inch waist size, same price)

Size	33	34	35	36	37
Price	\$102	\$106	\$110	\$115	\$120

4 Houses P.E. Shirts

Size	32	34	36	38	40
Price	\$56	\$60	\$64	\$68	\$72

Junior Form & Senior Form 4 Houses Sports Uniform Set (Digital Print)

Size	32	34	36	38	40
PE Jacket Price	\$93	\$98	\$103	\$109	\$115
PE Long Pants Price	\$88	\$93	\$98	\$104	\$110

Remarks:

1. Extended sizes are priced separately; Parents can request size exchange at Sheung Wan Outlet within one month purchase for unused items;
 2. An environment levy of HK\$1 will be charged for each plastic shopping bag required;
 3. Our outlets also provide undershirt, white trainers, and socks for your purchase.
 4. Please do not use laundry products with bleaching ingredients on all school uniforms; dark and light colored clothes must be washed separately.
- Dry immediately after cleaning.

✂----- Hong Kong Tang King Po College Winter Uniform Order Reply Slip 2025 -----✂

Name of Student : _____ Class : _____ () House colour: R/Y/B/G Contact No. : _____

Item	Coat	Shirt	Pants	PE Shirt	PE Jacket	PE Pants	Tie
Quantity							

Signature of Parent/ Guardian : _____ Body measurement : Fit () One Size Larger ()